
 

Zelfstandige  

naamwoorden 
 

Zelfstandige naamwoorden kun je op een paar manieren herkennen. 

 Het zijn mensen, dieren, dingen, planten, of (plaats)namen. 

Let op! Het zijn niet altijd dingen die je kunt zien of vastpakken. 

 De liefde – de zon – de oorlog – het plein – de stad – het raam – de deur 

 Je kunt er lidwoorden: de, het of een voor zetten. 

 De boom – het meisje – de kaas – een glas – de stoel – de muur 

 Je kunt er een verkleinwoordje van maken. 

 De pop – het poppetje – de kan – het kannetje 

 Je kunt er meervoud of enkelvoud van maken. 

 Het bos – de bossen – een tafel – de tafels – een pen – de pennen 
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